
  
(geanonimiseerd)

Van: 

Verzonden: 
dinsdag 

26 
maart 

2024 13:57 

Aan: 
Mailbox ODBN 

Onderwerp: 
FW: 

Aanvullingen aanvraag Kwekerijweg 
15 

te 
Sint-Hubert 

Van: 

B 
| perks Advies 

(geanonimiseerd)

Verzonden: 
zaterdag 

24 
februari 2024 

14:22 

Aan: 
GN <> 

CC: 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Onderwerp: 
RE: 

Aanvullingen aanvraag Kwekerijweg 15 
te Sint-Hubert 

Deze mail is 
afkomstig 

van buiten de ODBN. 

Sorry 
voor de late reactie, het is wat druk de laatste 

tijd. 
Hieronder 

in 
rood 

mijn 
reacties. 

Ik 

ga 

er 
vanuit 

dat 
je 

verder 
geen gegevens nodig 

hebt 
en 

anders hoor 
ik 

het 
graag. 

  

Met 
vriendelijke groet, 

Adviseur 
omgevingsrecht 

„derks-advies.nl 

Boxmeerseweg 

9 
| 
5835 AB 

| Beugen 

Van: 

MN 
<> 

on 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Verzonden: 
maandag 19 

februari 
2024 13:37 

Aan: 

WN 
| pers Acvies 

Cn 

Onderwerp: Aanvullingen aanvraag Kwekerijweg 
15 

te 
Sint-Hubert 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Beste (geanonimiseerd)

Zoals 
zojuist 

telefonisch 
besproken 

zet ik 
hierbij nog 

wat 

benodigde aanvullingen op 
de mail m.b.t. de 

aanvraag 
voor de 

Kwekerijweg 
15: 

- 

Waar en hoe wordt de 
opslag 

van de 
mest, 

welke 
in 

de winter buiten de 
inrichting 

wordt 
opgeslagen 

als de 

buffer 
op 

het 
bedrijf 

vol 
is, opgeslagen? 

Dit is 
nog 

niet bekend 
| 

eerder 
kreeg 

ik de 
vraag 

van 

jullie 
van 

hoeveel mest er 

op 
de 

mestplaat 
kan 

bij 
de scheider en heb ik daar 

150 m3 ingetekend. Uitgaande 
van het feit 

dat mest 

volgens 
de 

mestregelgeving 
zes maanden 

opgeslagen 
zou moeten kunnen worden voor de winter en 

we in theorie al s we al het 
digestaat 

zouden scheiden er 
1.964 m3 

kan 
zijn 

en we dus elke maand de 
opslag 

een 

keer 
leeg 

moeten 

scheppen, 
zou dit dus naar elders 

moeten. 
Dan bel 

je 
de loonwerker. Die 

regelt opslag 
elders. 

Dat 
kan 

zijn bij 
een intermediair of misschien wel naar een 

composteerbedrijf 
of 

opslagen op kopakkers 
in de 

akkerbouwgebieden. 
Dat is aan de erkende inzamelaar (intermediair) die het 

ophaalt. 
Zoals 

aangegeven 
is dit 

markt 
afhankelijk, 

het kan ook 
zijn 

dat Nabuurs ervoor kiest 
in 

de 
winterperiode 

niet te scheiden en 

digestaat 

gewoon 

in 
een 

opslag 

te 

brengen 

of 
rechtstreeks 

af te 
voeren naar 

akkerbouwgebieden 
en dar 

in 

opslag 

brengen, 
immers wordt het met de koude winters al snel 

gekoeld 
en inactief. Ik denk ook niet 

(met 
alle 

respect) 

dat dit relevant 
is 

voor de 
aanvraag, 

het 
is immers 

buiten de 
inrichting 

dus 
ziet 

deze 
vergunning 

daar 
niet 

op. 
De 

NVWA 
controleert dit vanuit de 

mestwetgeving. 

-__ 

Waar 
komt de 

aminewasser 
te staan? 

Deze 
graag (ook) op 

de 
tekening aangeven; 

Dit is 
geen afzonderlijke 

wasser, 
maar het 

geheel 
wordt als een prefabinstallatie 

in 
een container 

geleverd. 
De 

aminewasser, 
oftewel 

de 

CO2 
verwijderaard (G2 op tekening) 

is een 
prefab 

onderdeel 
in 

die container 

- 

Wat 
gebeurt 

er 
met 

de 
verdampte 

CO2 na het verwarmen van de 
aminevloeistof? 

Dat wordt dan 
terug 

gegeven 

aan de natuur en is 
24 

keer minder 
schadelijk 

dan de 
methaangassen 

die anders 
vrijkomen 

in 
de stal. Dit 

gaat 

via 
een klein 

pijpje 
in het dak van die 

prefabcontainer 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



-__ 

Ontstaat 
er een afvalstroom na 

regeneren? 
En zo 

ja, 
wat 

gebeurt 
er mee? 

Nee, 
behalve de 

CO2 
die wordt 

afgelaten. De H2S 
verwijderaar 

is een 
soort koolfilter 

en dit 
filter 

wordt door de leverancier 
opgehaald 

en 

geregenereerd 
voor 

hergebruik 
en weer 

terug gebracht. 
Verder is er 

geen 
enkele afvalstroom. 

Qua 
geluid 

heb ik ons interne 
geluidadvies doorgegeven; 

Het 
zou 

goed 
kunnen dat het 

bedrijf 
niet 

voldoet aan de 
gestelde geluidgrenswaarden. Maar 

de 
veranderingen geven 

geen aanleiding 
om hiervoor een 

geluidonderzoek 

te 

verlangen. 

In 
het 

belang 
van het 

bedrijf zelf 
zou het wel 

verstandig 

zijn 
om een 

geluidonderzoek uit 
te laten 

voeren, 
om zo de 

geluidrechten veilig 
te stellen. 

Want zodra het 

bedrijf nachtelijke transporten 
uitvoert, of 

een hele 
dag (-tavond?) gaat 

inkuilen, of 
de voersilo’s 

vult, 
zal 

het bedrijf 
in 

overtreding zijn 
waarop 

na klachten gehandhaafd kan worden. 

Jij gaf hierop 
aan dat het contact met de 

dichtstbijzijnde 
buren 

op 
nummer 

20 goed is, 
er 

is 
zelfs een 

samenwerkingsverband, 
en 

je 
het dus niet 

nodig 
acht om een 

geluid rapport 
te laten 

opstellen. 
Dit is 

in 

orde, 
een 

geluidrapport is 
ook 

geen verplichting bij 
de 

aanvraag 
maar een 

‘tip’. Met 
de 

gegeven onderbouwing 
kan ik me echter 

goed 
voorstellen 

dat jullie 
er niet voor kiezen om een 

rapport 
te 

laten 
opstellen. 

Mocht dit 
alsnog 

veranderen verneem 

ik dit 
graag. 

Nee we nemen dit even als 
tip 

aan en 

bij 
een 

wezenlijke 
revisie 

(bijvoorbeeld 
nieuwbouwstal zullen we dit 

wel aanvullen. Voor nu is dat 
mijns 

inziens 
net 

relevant. 

Ik 
ontvang graag uiterlijk 

4 maart a.s. de 
aanvullingen. Laat 

even weten 

als je 
dit 

onverhoopt 
toch 

niet 
red. Ik 

zie niet 
in 

waarom er 

aanvullingen nodig zijn gelet op 
de 

uitleg 
hiervoor. 

Met 
vriendelijke groet, 

vergunningverlening Agrarisch 

bereikbaar 

op: maandag | dinsdag | woensdag 
| 

donderdag 

Victorialaan 1 

| 5213 JG 's-Hertogenbosch 

OQO 

Omgevingsdienst 
Brabant Noord 

www.odbn.nl 

Disclaimer 

De 
informatie 

verzonden met dit e-mail bericht is uitsluitend bestemd voor de 

geadresseerde. 

Gebruik van deze 
informatie 

door anderen dan de 

geadresseerde 
is verboden. 

Openbaarmaking, 

vermenigvuldiging, verspreiding 
en/of 

verstrekking 
van deze 

informatie 
aan derden is niet 

toegestaan. 

Afzender 
staat niet in voor de 

juiste 
en 

volledige overbrenging 
van de inhoud van een verzonden 

e-mail, 

noch voor 

tijdige 
ontvangst 

daarvan. De ODBN kan derhalve nooit 
op 

enigerlei wijze aansprakelijk 
worden 

gesteld 
inzake inbreuk 

op 
de door de AVG 

gestelde 
eisen en 

bijbehorende verantwoordelijke 
actie van uw kant 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


